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                  CONSILIUL JUDEȚEAN CONSTANȚA 

 

Nr. 28523/16.08.2021 

 

 

 

PROCES VERBAL 

încheiat astăzi, 28.07.2021,  la ședința ordinară a 

Consiliului Județean Constanța, 

 

 Şedinţa ordinară a fost convocată de către domnul Mihai Lupu, Președinte al 

Consiliului Județean Constanța, pentru astăzi, 28.07.2021, ora 13.00,  în conformitate 

cu prevederile art.178 alin.(1), art. 179 alin.(1) și (2) din Ordonanța  de Urgență a 

Guvernului nr.57/2019 privind Codul administrativ, ședință ce se desfășoară în sistem 

videoconferință.  

 La sedinţă participă: domnul Mihai Lupu - Președinte al Consiliului Județean 

Constanța, domnul Stelian Gima - Vicepreşedinte al Consiliului Judeţean Constanţa, 

domnul Petre Enciu - Vicepreşedinte al Consiliului Judeţean Constanţa, doamna Nesrin 

Geafar - Secretar General al Județului Constanța și consilierii judeţeni. 

 

  

X 

 

Ordinea de zi a şedinţei: 

1. Proiect de hotărâre nr.156/19.07.2021 privind completarea Regulamentului de 

organizare și funcționare a Consiliului Județean Constanța. 

 Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa. 

 

2. Proiect de hotărâre nr.163/21.07.2021 privind aprobarea rectificării bugetului de 

venituri și cheltuieli și listei de investiții pe anul 2021, pentru Spitalul Clinic Județean 

de Urgență "Sf. Apostol Andrei" Constanța. 

                                                   Inițiator, Președintele Consiliului Județean Constanța. 

 

3. Proiect de hotărâre nr.164/21.07.2021 privind aprobarea rectificării bugetului de 

venituri şi cheltuieli pe anul 2021, pentru Centrul Școlar pentru Educație Incluzivă 

„Maria Montessori” Constanţa. 

                                                   Inițiator, Președintele Consiliului Județean Constanța. 
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4. Proiect de hotărâre nr.165/21.07.2021 privind aprobarea rectificării bugetului de 

venituri şi cheltuieli pe anul 2021, pentru Centrul Școlar pentru Educație Incluzivă 

„Albatros” Constanţa. 

                                                    Inițiator, Președintele Consiliului Județean Constanța. 

 

5. Proiect de hotărâre nr.166/21.07.2021 privind aprobarea rectificării bugetului de 

venituri și cheltuieli pe anul 2021, pentru Centrul Școlar pentru Educație Incluzivă 

"Delfinul" Constanța. 

                                                     Inițiator, Președintele Consiliului Județean Constanța. 

 

6. Proiect de hotărâre nr.162/21.07.2021 privind aprobarea rectificării Bugetului de 

Venituri și Cheltuieli și a Listei de Investiții, pe anul 2021, pentru Muzeul de Istorie 

Națională și Arheologie Constanța. 

                                                   Inițiator, Președintele Consiliului Județean Constanța. 

 

7. Proiect de hotărâre nr.161/21.07.2021 privind aprobarea rectificării Bugetului de 

Venituri și Cheltuieli și a Listei de Investiții, ale Direcției Generale de Asistență Socială 

și Protecția Copilului Constanța, pe anul 2021.                 

                                                    Inițiator, Președintele Consiliului Județean Constanța. 

 

8. Proiect de hotărâre nr.168/19.07.2021 privind aprobarea rectificării Bugetului de 

venituri și   cheltuieli pe anul 2021 pentru Unitatea de Asistență Medico-Socială 

Agigea. 

                                                   Inițiator, Președintele Consiliului Județean Constanța. 

 

9. Proiect de hotărâre nr.159/19.07.2021 privind aprobarea Regulamentului de 

organizare și funcționare ale serviciilor sociale cu și fără cazare aflate în subordinea 

Direcției de Asistență Socială Persoane Adulte din cadrul Direcției Generale de 

Asistență Socială și Protecția Copilului Constanța. 

                                                    Inițiator, Președintele Consiliului Județean Constanța. 

 

10. Proiect de hotărâre nr.158/19.07.2021 privind aprobarea Regulamentului de 

Organizare și Funcționare al Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția 

Copilului Constanța, pentru anul 2021. 

                                                    Inițiator, Președintele Consiliului Județean Constanța. 

 

11. Proiect de hotărâre nr. 157/19.07.2021 privind aprobarea Organigramei și a 

Statelor de funcții ale Direcției de Asistență Socială și Protecția Copilului Constanța, 

pentru anul 2021. 

                                                   Inițiator, Președintele Consiliului Județean Constanța. 
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12. Proiect de hotărâre nr.167/21.07.2021 privind aprobarea Actului Adițional nr. 2 

la Acordul de parteneriat între Agenția pentru Dezvoltare Regională Sud-Est și UAT 

Județul Constanța pentru proiectul „Sprijin la nivelul Regiunii Sud - Est pentru 

pregătirea de proiecte finanțate din perioada de programare 2021-2027 pe domeniile: 

infrastructură rutieră de interes județean, inclusiv variante ocolitoare și/sau drumuri de 

legătură, infrastructură și servicii publice de turism, inclusiv obiectivele de patrimoniu 

cu potențial turistic, centre de agrement/baze turistice (tabere școlare)”. 

     Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa. 

 

13. Proiect de hotărâre nr.160/19.07.2021 privind  aprobarea Proiectului Tehnic și 

Documentația de Execuție privind realizarea obiectivului de investiţie: „Reabilitarea şi 

modernizarea drumului judeţean DJ 223, tronsonul Cernavodă – Rasova – Aliman – 

Ion Corvin” cod SMIS 110343”. 

                                                    Inițiator, Președintele Consiliului Județean Constanța. 

 

14. Proiect de hotărâre nr.169/21.07.2021 privind aprobarea proiectului tehnic fază 

PT+DDE al obiectivului de investiție “Modernizare DJ 393: Arsa DJ391 - Albeşti - 

Coroana: L = 9, 67 km, tronson 1: Arsa - DJ391 de la km 0+000 - 2+958, 32". 

                                                    Inițiator, Președintele Consiliului Județean Constanța. 

 

15. Proiect de hotărâre nr.170/21.07.2021 privind emiterea acordului Consiliului 

Județean Constanța pentru SC. RAJA S.A. Constanța în vederea realizării lucrărilor de 

Racordare la Rețeaua de Energie Electrică Sursă de Apă Cișmea II. 

                                                    Inițiator, Președintele Consiliului Județean Constanța. 

 

16. Proiect de hotărâre nr.171/21.07.2021 privind emiterea acordului Consiliului 

Județean Constanța pentru SC. RAJA S.A. Constanța în vederea realizării lucrărilor de 

Racordare la Rețeaua de Energie Electrică a Surselor de Apă Cișmea A, Cișmea B, 

Cișmea C. 

                                                    Inițiator, Președintele Consiliului Județean Constanța. 

 

17. Proiect de hotărâre nr.172/21.07.2021 privind modificarea Hotărârii Consiliului 

Județean Constanța nr. 339/17.12.2020 privind aprobarea componenței Comisiei 

Tehnico-Economice din cadrul Consiliului Județean Constanța și a Regulamentului de 

organizare și funcționare al acesteia. 

                                                   Inițiator, Președintele Consiliului Județean Constanța. 

 

18. Proiect de hotărâre nr.173/21.07.2021 privind revocarea dreptului de 

administrare constituit în favoarea Spitalului Clinic Județean de Urgență "Sf. Apostol 
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Andrei" Constanța, asupra unui imobil (teren), identificat cu număr cadastral 241285, 

aflat în domeniul public al județului Constanța. 

                                                   Inițiator, Președintele Consiliului Județean Constanța. 

 

19. Proiect de hotărâre nr.174/21.07.2021 privind trecerea unor imobile, identificate 

cu numerele cadastrale 241285 și 241286 din domeniul public al județului Constanța 

în domeniul public al municipiului Constanța. 

                                                    Inițiator, Președintele Consiliului Județean Constanța. 

 

20. Proiectul de hotărâre nr. 175/22.07.2021 privind aprobarea rectificării bugetului 

de venituri și cheltuieli al Județului Constanța, pe anul 2021. 

                                                    Inițiator, Președintele Consiliului Județean Constanța. 

 

21. Proiectul de hotărâre nr. 176/22.07.2021 privind repartizarea pe unități 

administrativ-teritoriale a  sumelor defalcate din T.V.A. pe anul 2021, pentru finanțarea 

cheltuielilor privind drumurile județene și comunale. 

                                                    Inițiator, Președintele Consiliului Județean Constanța. 

 

22. Proiectul de hotărâre nr. 177/22.07.2021 privind aprobarea consumului lunar de 

carburanți pentru autovehiculele din parcul auto al Consiliului Județean Constanța și 

ale instituțiilor din subordinea sa. 

                                                    Inițiator, Președintele Consiliului Județean Constanța. 

 

X 

 

 

Dl. Lupu Mihai:  Bună ziua, stimați colegi! Vom proceda la efectuarea prezenței. 

 

 Stimați colegi, declar deschisă ședința ordinară de astăzi, 28 iulie 2021, 

convocată în baza Dispozițiilor nr. 342 din 21 iulie 2021 și 343 din 22 iulie 2021. 

 Suntem prezenți 35 din 37 de membri ai consiliului județean, ședința este legal 

constituită. 

 

 Înainte de a vota ordinea de zi a ședinței de astăzi, supun spre aprobare Procesul 

- verbal al ședinței ordinare din data de 23 iunie 2021 și Procesul - verbal al ședinței 

extraordinare convocată de îndată, din data de 06 iulie 2021. 

  

 -Vot, vă rog frumos! 
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 Vot final: Procesul - verbal a fost aprobat cu 34 voturi. Există un blocaj la  doi 

colegi de-ai noștri, trebuie să reluăm. 

 34 de voturi „pentru”. Mulțumesc frumos. 

 

 În calitate de inițiator, am RETRAS punctul nr.18 de pe ordinea de zi: 

Proiect de hotărâre nr.155 privind aprobarea Studiului de oportunitate pentru 

fundamentarea și stabilirea soluțiilor optime de delegare a gestiunii serviciului public 

de transport județean prin curse regulate la nivelul județului Constanța, a modalității 

de atribuire a serviciului public de transport județean de persoane prin curse regulate 

la nivelul județului Constanța, a Regulamentului de efectuare a serviciului de transport 

public județean de persoane prin curse regulate, în județul Constanța, a Caietului de 

sarcini al serviciului de transport public județean de persoane prin curse regulate, în 

județul Constanța și a documentației de atribuire a Contractelor de delegare a gestiunii 

Serviciului public de transport județean de persoane prin curse regulate, la nivelul 

județului Constanța. 

 

 Motivez acest lucru întrucât au fost mai multe amendamente propuse de către 

transportatori și alte entități și dăm răgaz firmei de specialitate să includă sau să 

justifice de ce nu include anumite solicitări ale celor care doresc să fie incluse în Caietul 

de sarcini. 

 Așadar, supun votului dumneavoastră ordinea de zi cu 22 proiecte de hotărâre  

- Vot, vă rog frumos! 

    Vot final: Ordinea de zi a fost aprobată cu 35 voturi „pentru”.  

 

 

Dl. Lupu Mihai: 
1. Privind completarea Regulamentului de organizare și funcționare a Consiliului 

Județean Constanța. 

 - Vot, vă rog! 

 Vot final: Proiect de hotărâre aprobat cu 24 voturi „pentru”. 

 

 

Dl. Lupu Mihai: 
2.  Privind aprobarea rectificării bugetului de venituri și cheltuieli și listei de investiții 

pe anul 2021, pentru Spitalul Clinic Județean de Urgență "Sf. Apostol Andrei" 

Constanța. 

 - Vot, vă rog! 

 Vot final: Proiect de hotărâre aprobat cu 26 voturi „pentru”. 
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Dl. Lupu Mihai:                                                                         
3.  Privind aprobarea rectificării bugetului de venituri şi cheltuieli pe anul 2021, pentru 

Centrul Școlar pentru Educație Incluzivă „Maria Montessori” Constanţa. 

 - Vot, vă rog! 

 Proiect de hotărâre aprobat cu 27 voturi „pentru”. 

 

 

Dl. Lupu Mihai: 
4.  Privind aprobarea rectificării bugetului de venituri şi cheltuieli pe anul 2021, pentru 

Centrul Școlar pentru Educație Incluzivă „Albatros” Constanţa. 

 - Vot, vă rog! 

 Proiect de hotărâre aprobat cu  27 voturi „pentru”. 

 

 

Dl. Lupu Mihai: 
5.  Privind aprobarea rectificării bugetului de venituri și cheltuieli pe anul 2021, pentru 

Centrul Școlar pentru Educație Incluzivă „Delfinul” Constanța. 

 - Vot, vă rog! 

 Proiect de hotărâre aprobat cu 27 voturi „pentru”. 

 

 

Dl. Lupu Mihai:                                                                    
6.  Privind aprobarea rectificării Bugetului de Venituri și Cheltuieli și a Listei de 

Investiții, pe anul 2021, pentru Muzeul de Istorie Națională și Arheologie Constanța. 

 - Vot, vă rog! 

 Proiect de hotărâre aprobat cu 28 voturi „pentru”. 

 

 

Dl. Lupu Mihai: 

7.  Privind aprobarea rectificării Bugetului de Venituri și Cheltuieli și a Listei de 

Investiții, ale Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Constanța, 

pe anul 2021.  

 - Vot, vă rog! 

 Proiect de hotărâre aprobat cu 28 voturi „pentru”. 

             

Dl. Lupu Mihai:               

8.  Privind aprobarea rectificării Bugetului de venituri și   cheltuieli pe anul 2021 pentru 

Unitatea de Asistență Medico-Socială Agigea. 

 - Vot, vă rog! 

Proiect de hotărâre aprobat cu 28 voturi „pentru” 
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Dl. Lupu Mihai: 
9. Privind aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare ale serviciilor sociale 

cu și fără cazare aflate în subordinea Direcției de Asistență Socială Persoane Adulte 

din cadrul Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Constanța. 

 - Vot, vă rog! 

 Proiect de hotărâre aprobat cu 33 voturi „pentru”. 

 

 

Dl. Lupu Mihai: 
10. Privind aprobarea Regulamentului de Organizare și Funcționare al Direcției 

Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Constanța, pentru anul 2021. 

 - Vot, vă rog! 

 Proiect de hotărâre aprobat cu 35 voturi „pentru”. 

 

 

Dl. Lupu Mihai: 
11.  Privind aprobarea Organigramei și a Statelor de funcții ale Direcției de Asistență 

Socială și Protecția Copilului Constanța, pentru anul 2021. 

 - Vot, vă rog! 

 Proiect de hotărâre aprobat cu 27 voturi „pentru”. 

 

 

Dl. Lupu Mihai: 

12.  Privind aprobarea Actului Adițional nr. 2 la Acordul de parteneriat între Agenția 

pentru Dezvoltare Regională Sud-Est și UAT Județul Constanța pentru proiectul 

„Sprijin la nivelul Regiunii Sud - Est pentru pregătirea de proiecte finanțate din 

perioada de programare 2021-2027 pe domeniile: infrastructură rutieră de interes 

județean, inclusiv variante ocolitoare și/sau drumuri de legătură, infrastructură și 

servicii publice de turism, inclusiv obiectivele de patrimoniu cu potențial turistic, 

centre de agrement/baze turistice (tabere școlare)”. 

 - Vot, vă rog! 

 Proiect de hotărâre aprobat cu 28 voturi „pentru”. 

 

 

Dl. Lupu Mihai: 
13. Privind  aprobarea Proiectului Tehnic și actualizarea indicatorilor tehnico - 

economici aferenți proiectului: „Reabilitarea şi modernizarea drumului judeţean DJ 

223, tronsonul Cernavodă – Rasova – Aliman – Ion Corvin” cod SMIS 110343”. 

 - Vot, vă rog! 

 Proiect de hotărâre aprobat cu 35 voturi „pentru”. 
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D-na Bercaru Nicoleta: Domnule președinte! 

Dl. Lupu Mihai: Vă rog, doamnă. 

D-na Bercaru Nicoleta: Ați spus că suntem 35, în ședință, eu m-am abținut! Nu știu 

cum sunt 35 de voturi „pentru”. 

Dl. Chiriac Ștefan: Am intrat mai târziu, eu, cu domnul Palaz. 

D-na Bercaru Nicoleta: Am înțeles! Ok! Ok! Gata! La început ați spus că suntem 35. 

Mulțumesc! Gata! Scuze! Mulțumesc!  

Dl. Lupu Mihai: Deci, revin, doamna Bercaru, dumneavoastră v-ați abținut pentru 

proiectul acesta. Da? 

D-na Bercaru Nicoleta: Da! Da! 

 

 

Dl. Lupu Mihai: 
14. Privind aprobarea proiectului tehnic fază PT+DDE al obiectivului de investiție 

“Modernizare DJ 393: Arsa DJ391 - Albeşti - Coroana: L = 9, 67 km, tronson 1: Arsa 

- DJ391 de la km 0+000 - 2+958, 32". 

 - Vot, vă rog! 

 Proiect de hotărâre aprobat cu 35 voturi „pentru” și 2 „abțineri”. 

 

 

Dl. Lupu Mihai:          
15.  Privind emiterea acordului Consiliului Județean Constanța pentru SC. RAJA S.A. 

Constanța în vederea realizării lucrărilor de Racordare la Rețeaua de Energie Electrică 

Sursă de Apă Cișmea II. 

 - Vot, vă rog! 

 Proiect de hotărâre aprobat cu 35 voturi „pentru” și 2 „abțineri”. 

 

 

Dl. Lupu Mihai: 

16.  Privind emiterea acordului Consiliului Județean Constanța pentru SC. RAJA S.A. 

Constanța în vederea realizării lucrărilor de Racordare la Rețeaua de Energie Electrică 

a Surselor de Apă Cișmea A, Cișmea B, Cișmea C. 

 - Vot, vă rog! 

 Vot final: Proiect de hotărâre aprobat cu 32 voturi „pentru”. 

 

 

Dl. Lupu Mihai: 
17.  Privind modificarea Hotărârii Consiliului Județean Constanța nr. 339/17.12.2020 

privind aprobarea componenței Comisiei Tehnico-Economice din cadrul Consiliului 

Județean Constanța și a Regulamentului de organizare și funcționare al acesteia. 
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 - Vot, vă rog! 

 Proiect de hotărâre aprobat cu 32 voturi „pentru” și 5 „abțineri”. 

 

 

Dl. Lupu Mihai: 
18.  Privind revocarea dreptului de administrare constituit în favoarea Spitalului Clinic 

Județean de Urgență "Sf. Apostol Andrei" Constanța, asupra unui imobil (teren), 

identificat cu număr cadastral 241285, aflat în domeniul public al județului Constanța. 

 - Vot, vă rog! 

 Proiect de hotărâre aprobat cu 33 voturi „pentru” și 4 „abțineri”. 

 

 

Dl. Lupu Mihai: 
19. Privind trecerea unor imobile, identificate cu numerele cadastrale 241285 și 241286 

din domeniul public al județului Constanța în domeniul public al municipiului 

Constanța. 

 - Vot, vă rog! 

 Proiect de hotărâre aprobat cu 34 voturi „pentru” 1 vot „împotrivă” și 4 

„abțineri”. 

 

 

Dl. Lupu Mihai: 
20. Privind aprobarea rectificării bugetului de venituri și cheltuieli al Județului 

Constanța, pe anul 2021. 

 

D-na Bercaru Nicoleta: Aș vrea să intervin! 

Dl. Lupu Mihai: Vă rog, doamnă.      

D-na Bercaru Nicoleta: Aș vrea să fac un amendament, legat de eterna problemă a 

transportului gratuit pentru elevi și, aș vrea, să se sublinieze faptul că, se observă 

necesară introducerea în bugetul consiliului județean a fondurilor necesare asigurării 

gratuității elevilor și, în acest sens, propun: Diminuarea sumei de 1 milion și jumătate 

de lei, 1.500.000 de lei, de la Capitolul Autorități publice și acțiuni externe, cu codul 

520201 și introducerea acestei sume la Rubrica Transport în comun, codul 84020302. 

Dl. Lupu Mihai: Mai dorește cineva să intervină, vă rog? 

D-na Bercaru Nicoleta: Mulțumesc! 

Dl. Lupu Mihai: Repet, mai dorește cineva să intervină? Bun! Atunci, haideți să 

încercăm să formulăm amendamentul pe care l-a propus doamna, da? Rog secretariatul 

să consemneze. 
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D-na Bercaru Nicoleta: Doriți să repet, către secretariat? 

Dl. Lupu Mihai: Nu! Nu! Ne uitam pe buget la ce entitate doriți să eliminăm 1 milion 

jumăte. 

D-na Bercaru Nicoleta: De la Autorități publice și acțiuni externe, cu codul 520201.. 

Dl. Lupu Mihai: 51, doamna Bercaru, ne uităm pe buget. 

D-na Bercaru Nicoleta: Da, probabil că am greșit. Deci, oricum, Autorități publice și 

acțiuni externe, da? Și introducerea la Transport în comun, cu specificația aceasta: 

 „gratuitatea asigurată de autorități, administrație publică locală, conform legii” adică 

pentru elevi. Mulțumesc.  

Dl. Lupu Mihai: Bun. Sigur că, revenind la acest subiect, îmi doresc foarte mult și fac 

și o precizare, să știți că ar trebui să ne aplecăm mult mai atent asupra bugetului și, 

dacă nu vom primi suplimentări de fonduri, de la guvern, va trebui într-adevăr să ne 

gândim cum vom asigura fondurile necesare pentru elevi și, să știți, doamna Bercaru, 

că și eu sunt preocupat și vreau să ajutăm copii aceștia pentru că nu vreau să se simtă 

mințiți sau să-i manipulăm în anumit scop.  

 Important e astăzi, noi am retras, ca să detaliem puțin discursul ăsta, am retras 

de pe ordinea de zi, cum bine ați văzut dumneavoastră, acest proiect, care trebuie să 

completeze și să identificăm și sumele necesare pentru toți acești copii. S-ar putea ca 

acest 1 milion și jumătate să nu fie suficient și va trebui să facem și alte rectificări ca 

să putem să venim exact în completarea aceasta. Pentru datele acestea, sigur că v-ați 

uitat în Ordonanță, fondurile trec prin Ministerul Educației.  

 Din păcate, va trebui să avem o identificare foarte clară și va trebui să avem o 

dezbatere mult mai amplă pe acest subiect nu vom rezolva problema astăzi. Haideți să 

ne întâlnim atunci, cu Inspectoratul Școlar, să avem o evidență foarte clară, să 

introducem în Caietul de sarcini, eu o să supun amendamentul dumneavoastră la vot, 

nu este niciun fel de problemă dar, voiam să fac niște completări pentru colegi, noi va 

trebui să identificăm foarte clar ce înseamnă sumele alocate și sursele de finanțare că, 

dacă vom lua de la o instituție la alta nu se rezolvă cu nimic, treburile astea. 

 Problema, astăzi, este foarte importantă,  mult mai importantă decât credem noi 

că putem să o definim. Trebuie să discutăm și cu Inspectoratul Școlar să dea numărul 

de elevi care beneficiază de acest ajutor. Să facem o alocare bugetară corectă, nu așa, 

aleatoriu. Să existe și un preț foarte clar în acest contract de delegare de serviciu public 

pentru transport, să știm exact valorile cursurilor de transport, pentru că noi dăm niște 

bani, azi, pe niște subiecte care nu avem toate elementele necesare.  

 Eu, încă odată revin, am vrut să fac aceste precizări ca să nu se creadă că suntem 

împotrivă ca să alocăm...(întrerupt de doamna Bercaru). 

D-na Bercaru Nicoleta: Aș vrea să vă completez puțin! 
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Dl. Lupu Mihai: Vă rog. 

D-na Bercaru Nicoleta: Domnule președinte, vreau să vă completez puțin.  

Dl. Lupu Mihai: Vă ascult. 

D-na Bercaru Nicoleta: Eu am convingerea, că nu numai eu sau nu numai 

dumneavoastră suntem interesați de elevi, de copii, pentru că ăsta este, de fapt, viitorul 

nostru. Ideea este următoarea, până la momentul ăsta ar fi trebuit, cu oamenii pe care 

dumneavoastră îi aveți în preajmă, să fi identificat deja sumele necesare. Am înțeles de 

ce s-a retras acest proiect nr.155, am rugămintea ca până la următoarea noastră 

întâlnire, este o rugăminte de profesor, acum, da? Deci, până la următoarea noastră 

întâlnire cu dumneavoastră să aveți în vedere inclusiv programul acelor mașini care 

urmează să transporte copii. Pentru că, programul acela pe care dumneavoastră, nu 

dumneavoastră, nu știu, cei care au prevăzut programul ăla, da? Pe care toți l-am văzut..  

Dl. Lupu Mihai: Eu l-am preluat, doamna Bercaru, că el ar fi trebuit să fie aprobat de 

foarte mult timp. 

D-na Bercaru Nicoleta: Știu, am înțeles! Da, am înțeles! 

Dl. Lupu Mihai: Asta vreau să vă spun.  

D-na Bercaru Nicoleta: Domnule președinte, un pic vreau! Dumneavoastră aveți pe 

lângă dumneavoastră niște consilieri, ne mai aveți și pe noi, care tot consilieri ne 

numim. Printre consilierii aceștia mai suntem și profesori. Poate ar fi bine să ne chemați 

să stăm la aceeași masă și să discutăm niște lucruri, pentru că noi le cunoaștem, 

înțelegeți? Nu poți să pui, unui copil, transportul la ora 6 seara, de exemplu, când el 

termină orele la 9 seara, pentru că are program clar. 

Dl. Lupu Mihai: Corect! Așa este. 

D-na Bercaru Nicoleta: Sau, dimineața, el să trebuiască să plece de dimineață de la 

prima oră și să stea ore în șir pe drumuri. Noi îi pierdem, domnule președinte. Despre 

asta este vorba.  

Dl. Lupu Mihai: Corect! Foarte corect ați precizat. 

D-na Bercaru Nicoleta: Deci, vă rog din suflet, nu are importanță că eu sunt de la un 

partid că dumneavoatră sunteți de la un partid, haideți să vorbim aceeași limbă, că 

vorbim de educație. Aici nu trebuie să existe culoare politică. 

Dl. Lupu Mihai: Eu îmi admit o rezervă, să facem o convocare cu toți și să chemăm 

și specialiștii care au făcut asta, să chemăm și Inspectoratul Școlar, să chemăm, să 

vedem, să prindem clar și să facem un lucru pe care toată lumea să-l accepte. Nu unul 

sau altul, împotriva cuiva.  

D-na Bercaru Nicoleta: Exact! 

Dl. Lupu Mihai: Cea mai mare problemă a noastră, știți, că este vorba de bugetul de 

stat, care, aici este prostia, dacă ar fi spus: Cheltuiți bani din bugetul vostru. Dacă mie 
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îmi spuneași îmi dădea, că vine Curtea de conturi, mie îmi spunea atât: Banii îi cheltui 

de la tine din bugetul tău, nu știu, este treaba ta, descurcă-te. Atunci, într-adevăr ne 

gestionam.  

D-na Bercaru Nicoleta: Eu știu, domnule președinte. 

Dl. Lupu Mihai: Atât timp cât statul nu îmi spune să fac asta, restul.. Credeți-mă, 

mâine, dacă eu am făcut și precizări și ca să ne dea de la bugetul de stat, pot să vă dau 

și adresa ce am primit de la Ministerul Dezvoltării astăzi, că nu am apucat să o fac 

publică, aștept că ne-au trimis și la Ministerul Finanțelor, ne-au spus că este Ordonanța 

Ministerului Educației și Învățământului, lucrurile astea încercăm să le facem, dar să 

le facem temeinic. Credeți-mă că și eu mi-aș dori lucrul ăsta și mi-aș lua o piatră de pe 

inimă ca să putem să facem un lucru serios.  

 Repet, ca să rămână ordinea de zi, săptămâna viitoare, dacă sunteți de acord sau 

când, la Comisia de învățământ sau indiferent unde sunteți dumneavoastră, haideți să 

convocăm toți factorii implicați și să stăm de vorbă mult mai atent până luăm o decizie, 

facem din nou o comisie de îndată pentru acest lucru. 

D-na Bercaru Nicoleta: Vă rog din suflet, deci, vă rog să convocați această comisie.  

Dl. Lupu Mihai: Ok. Eu zic că săptămâna viitoare stabilim pentru că am dat termen, 

până luăm decizia să votăm acest Caiet de sarcini, să ne mai întâlnim încă odată cu 

dumneavoastră, dacă vrea fiecare partid să desemneze pe cineva și chemăm 

Inspectoratul Școlar, să chemăm de la finanțe pe cineva, să chemăm absolut pe toată 

lumea să ne așezăm la masă să discutăm tranșant pe niște lucruri care trebuiesc făcute 

cu cap, nu împotriva cuiva sau pentru cineva. Sunteți de acord așa? 

D-na Bercaru Nicoleta: De acord! Deci, să nu vă supărați pe mine, dar cine a făcut 

programul ăla, lăsând la o parte că a înjumătățit numărul de microbuze, autobuze, ce 

erau.. 

Dl. Lupu Mihai: Nu l-am făcut noi! 

D-na Bercaru Nicoleta: Nu dumneavoastră! Deci, nu știu, cine l-a făcut dar, noi urma 

să-l votăm. Nu? 

Dl. Lupu Mihai: Este o firmă de specialitate care a fost contractată anul trecut în luna 

august și care a fost abilitată să facă acest proiect. Nu pot să mă bag până nu am 

rezultatul final. Nu eu am contractat-o, noi încercăm să corectăm ceea ce ne propun ei.  

 Trebuie să aștept un document. Am primit acel document, l-am supus dezbaterii, 

sunt amendamente, noi hotărâm ce se întâmplă și cum se întâmplă cu acest Caiet de 

sarcini. 

D-na Bercaru Nicoleta: Bine, domnule președinte. Mulțumesc. 

Dl. Lupu Mihai: Și eu vă mulțumesc și, atunci, săptămâna viitoare ne întâlnim și 

discutăm clar și în buget și în absolut tot. Să ne asumăm cu toții, mai ales să vedem și 
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cadrul legal. Eu mă voi zbate ca Guvernul să aloce acești bani necesari și, atunci, putem 

spune: Domnule, asta este, delegăm serviciul, avem și sursele de finanțare și nu mai 

avem niciun fel de problemă.  

D-na Bercaru Nicoleta: Bine. Vă rog din suflet să fiu convocată la această comisie. 

Vă rog.  

Dl. Lupu Mihai: Fără probleme. Supun, atunci, amendamentul dumneavoastră sau 

așteptăm să discutăm săptămâna viitoare? 

D-na Bercaru Nicoleta: Nu! Nu! Vreau să supuneți deocamdată amendamentul după 

care vom vedea. Mulțumesc! 

Dl. Lupu Mihai: Ok. O precizare foarte clară, îmi spune staf-ul tehnic, că fundamentul 

legal pe care îl cerem noi nu împlinește elementele de legalitate. Dar, este dreptul 

dumneavoastră să supun aprobării consilierilor amendamentul dumneavoastră.  

 

 - Vot, vă rog frumos, pe amendamentul propus e către doamna consilier, doamna 

profesoară Bercaru. Să formulăm amendamentul ca să știm ce votăm. 

 - Vot, vă rog!  

 Votul final, vă rog! Au fost 10 voturi „pentru” amendament și 20 voturi 

„împotrivă”. 

 Nu a trecut amendamentul dumneavoastră, asta nu înseamnă că doamna Bercaru 

nu are dreptate și săptămâna viitoare ne întâlnim și discutăm toate lucrurile, mult mai 

concret.  

D-na Bercaru Nicoleta: Mulțumesc! 

Dl. Lupu Mihai: Supun spre aprobare proiectul în integralitatea lui:  

Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului de venituri și cheltuieli al 

Județului Constanța, pe anul 2021. 

 - Vot, vă rog! 

 Proiectul de hotărâre aprobat cu 26 voturi „pentru” 7 voturi „împotrivă” și  

3 „abțineri”. 

 

 

Dl. Lupu Mihai:     

21. Privind repartizarea pe unități administrativ-teritoriale a  sumelor defalcate din 

T.V.A. pe anul 2021, pentru finanțarea cheltuielilor privind drumurile județene și 

comunale. 

 

Dl. Bereș Adrian: Domnule președinte, aș putea să intervin și eu? 

Dl. Lupu Mihai: Vă rog.   
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Dl. Bereș Adrian: Aș vrea să formulez un amndamnet, astfel: Solicit repartizarea 

sumei de 100.000 lei, pentru UAT Siliștea, pentru consolidarea și repararea drumului 

comunal DC63 și, dați-mi voie ca în câteva fraze, pentru a vota colegii în cunoștință 

de cauză, să descriu situația acelui drum. Dumneavoastră sunt convins că o cunoașteți, 

s-a discutat și la comisie, doar pentru lămuriri suplimentare.  

 Vorbim așadar, de drumul Siliștea -Țepeș Vodă, care face legătura între câteva 

mari orașe, între Medgidia - Hârșova - Cernavodă. În urmă cu două săptămâni, datorită 

ploilor abundente, au avut loc alunecări de teren care au determinat surparea, lăsarea 

terasamentului. Este un drum care v-am zis, din punctul meu de vedere prezintă o 

importanță deosebită pentru județ, mai ales că tot traficul greu din Moldova se descarcă 

pe acolo, prin zona aceea, știți foarte bine. În plus, și din punct de vedere strategic, am 

înțeles că drumul va fi folosit în caz de accident la Centrala Nucleară, ca un drum de 

extragere a oamenilor.  

 Eu vă solicit acești bani având în vedere că din 11 milioane, cât avem de luat, 

consiliul județean, de la bugetul de stat prin sume defalcate, mă gânesc că o sumă de 

100.000 se poate face. 

 Pentru acest drum s-au făcut diligențe, am vorbit cu primarul de acolo, ei au 

proiectul tehnic arobat, au toate avizele necesare au nevoie doar de sursa asta de 

finanțare de 100.000. 

 De la zi la zi, v-am zis, drumul se lasă, practic stau și se uită la cer să nu plouă 

ca să nu se surpe mai tare. 

Dl. Lupu Mihai: Dumneavoastră ați zis că aveți două amendamente. 

Dl. Bereș Adrian: Nu, acesta. Deci, solicit repartizarea sumei de 100.000 lei pentru 

UAT Siliștea, pentru repararea DC63. 

Dl. Lupu Mihai: Eu veau să vă spun și să anunț pe toți colegii, sunt foarte multe 

drumuri și la Crucea, la Pantelimon și la Rasova și peste tot, care au avut probleme cu 

viiturile. Lucrurile astea sunt toate cunoscute, există și o comisie la nivel de  Prefectură, 

care inventariază toate aceste drumuri ca să aloce aceste fonduri, bugetează fiecare 

lucrare, în urma acestei expertize. 

 Ele trebuiesc, mai ales în zonele astea defavorizate și în zonele astea care, clar, 

au fost eroziuni și lunecări datorită intemperiilor, sunt clare pe lista Prefecturii pentru 

finanțarea acestora. 

 Eu, am avut o discuție, destul de târziu, cu domnul primar, sunt mai multe lucruri 

acolo, am și vorbit cu cei de la Direcția Județeană de Drumuri, să vedem, pentru că 

trebuie să acționăm foarte repede acolo. Din păcate, am să spun tuturor, aceste 

repartizări se fac pe niște fundamentări, niște solicitări, care sunt analizate de către 

comisia de specialitate a cosiliului județean. Astăzi, noi trebuie să avem în fața noastră 
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și fundamentarea clară pe aceste solicitări, care ea nu există, din păcate. I-am spus și 

domnului primar, găsim și alte variante. Nu avem fundamentarea legală ca să putem să 

facem această alocare, azi. Credeți-mă că sunt foarte, foarte multe solicitări tot pe acest 

segment și la Crucea se dărâmă podul acela care, practic, și acela este foarte important.  

 Din păcate, este puțin târziu, nu pentru că nu am vrea să alocăm treburile astea, 

nu avem fundamentarea pentru alocarea acestui buget.  

 Eu supun la vot amendamentul dumneavoastră, votului dumneavoastră și 

dumneavoastră decideți. Numai că trebuie să găsim de unde să îi scoatem ca să îi 

punem aici. Trebuie să îi luăm dintr-o parte să îi punem aici. De unde să îi luăm? 

Dl. Bereș Adrian: Păi, avem aproape 6 milioane la RAJDP, la drumuri. Deci, din 6 

milioane cât s-au dat la RAJDP nu putem să luăm de acolo 100.000, că tot pentru 

drumuri județene. Renunțăm la anumite, că acolo situația este disperată, să știți. 

Dl. Lupu Mihai: Știu, dar credeți-mă că nu am cum.   

Dl. Bereș Adrian: Și, vis a vis de fundamentare.. 

Dl. Lupu Mihai: Domnule consilier, ne-am rugat de domnul primar de foarte mult 

timp să facă solicitări și fundamentări. Abia după ce a văzut lucrurile acestea, dacă 

țineam ședința săptămâna trecută, nu aveam cum să-l prindem. Abia vineri a venit 

această silocitare și știți bine și dumneavoastră treaba aceasta. Nu avem cum. Va trebui 

să găsim și altă variantă cu Drumurile Județene. 

 Repet, ca să nu ne blocăm, supun amendamentul dumneavoastră, votului 

dumneavoastră domnilor și doamnelor consilieri.   

 - Vot, vă rog! 

 Au fost 9 voturi „pentru”, 18 voturi „împotrivă”și 7 „abțineri”. 

 

 Asta nu înseamnă am rezolvat o problemă și va trebui să ne aplecăm foarte serios 

și pe alte surse ca să putem să ajutăm localitatea.  

 Supun în integralitate proiectul, votului dumneavoastră. 

 - Vot, vă rog! 

 Proiect de hotărâre aprobat cu 23 voturi „pentru”, 6 voturi „împotrivă” și 5 

„abțineri” 

 

Dl. Lupu Mihai: 

22. Privind aprobarea consumului lunar de carburanți pentru autovehiculele din parcul 

auto al Consiliului Județean Constanța și ale instituțiilor  din  subordinea sa. 

 - Vot, vă rog! 
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D-na Dragnea Marilena: Nu am votat! 

D-na Gheorghe Adriana: Nu apare! Nu am putut să votez! 

Dl. Lupu Mihai: Consemnăm votul dumneavoastră în procesul verbal, doamnă. 

D-na Gheorghe Adriana: Împotrivă. 

D-na Dragnea Marilena: Nu mi-a apărut. 

Dl. Lupu Mihai: Votul dumneavoastră, doamnă. 

D-na Dragnea Marilena: Abținere.   

  

Dl. Lupu Mihai: Proiect de hotărâre aprobat cu 26 voturi „pentru”, 2 voturi 

„împotrivă” și 8 „abțineri”. Mulțumesc frumos.  

 

X 

 

Dl. Lupu Mihai: Stimați colegi, declar ședința închisă, vă mulțumesc pentru prezență. 

O zi bună! Rămânând ca doamna Bercaru și ceilalți colegi, săptămâna viitoare, marți, 

să ne facem timp, cu aparatul de specialitate și cu Inspectoratul Școlar putem să ne 

așezăm puțin la masă și vedem exact și cu precizările date de către firma de specialitate. 

Dar o să ne auzim și vă convoc ca să putem să discutăm treburile astea. Sunteți de 

acord. 

 Mulțumesc frumos! O zi bună!  

 

 

 

Președinte, 

Mihai Lupu 
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